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Abstract (en)
Method and device for protecting a selective-access system against a fraudulent use of a magnetic card with a confidential code. <??>Each card
(CM) is assigned a class corresponding to a zone of a memory (PROM). The number of classes is equal to the number of zones and is substantially
smaller than the number of cards (CM) liable to be presented. <??>At each failure to enter a confidential code, a bit is modified in the appropriate
memory zone. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé et dispositif de protection d'un systeme a accés sélectif contre une utilisation frauduleuse d'une carte magnétique a code confidentiel. A
chaque carte (CM) est affectée une classe correspondant a une zone d'une mémoire (PROM). Le nombre de classes est égal au nombre de zones
et sensiblement inférieur au nombre de cartes (CM) susceptibles d'étre présentées. A chaque échec d'introduction de code confidentiel, un bit est
modifié dans la zone de mémoire appropriée.
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